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Protokół Nr 11/2017 

z odbytego wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji 

Gospodarczej Rady Miejskiej w Rzepinie 

w  dniu 16 maja 2017r. o godz. 15:30 

 

 

Obecni radni:                                                          Nieobecny usprawiedliwiony radny :                                  

1. Kramarzewska Krystyna                            1. Zator Andrzej                                   

2. Nowaczewski Cezary                                                                           

3. Oczyński Grzegorz                                                 

4. Przybylski Krzysztof 

5. Przybył Tomasz 

6. Pych Andrzej 

7. Rogowski Robert 

8. Rycerz Waldemar 

9. Szulczewska Lena 

10. Wodara Agnieszka 

11. Zieliński Stanisław 
 

Wspólne posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Pani Agnieszka Wodara , która po powitaniu wszystkich obecnych poinformowała, że 

porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

1.Omówienie propozycji zmiany nazw ulic w związku  z wejściem w życie ustawy o zakazie 

propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli , obiektów i 

urządzeń użyteczności publicznej. 

Na wstępie komisja w powyższym składzie wysłuchała obecnych na posiedzeniu 

mieszkańców, którzy proponowali następujące nazwy ulic: 

Żołnierzy Wyklętych, Józefa Szylko, Leśników, Hanki Siedzikówny ps.”Inka”, 13 Pułku 

Ułanów Wileńskich, Sybiraków padło również wiele innych propozycji. 

Jednakże po krótkiej naradzie komisja ustaliła , żeby: 

1.Ulica Bohaterów Radzieckich otrzymała nazwę Bohaterów Westerplatte. 

2.Ulica Gen. Karola Świerczewskiego otrzymała nazwę Puszczy Rzepińskiej. 

3.Ulica Marcelego Nowotki otrzymała nazwę Walentego Bayera. 

4.Ulica Walki Młodych otrzymała nazwę Ks. Stanisława Kusiaka. 

Natomiast gdy chodzi o zmianę nazwy ulicy Hanki Sawickiej w Rzepinie, padły trzy 

propozycje mianowicie: 
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Ułanów Wileńskich, Sybiraków i Elizy Orzeszkowej, wobec czego radna Agnieszka Wodara 

zobowiązała się , że spyta mieszkańców o ich zdanie w tej kwestii. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                              Przewodniczyła: 

M.Szewczyńska                                             Przewodnicząca Komisji Społecznej 

                                                                                (-)  Agnieszka Wodara 

 

 


